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        A  D  V  E  N  T 
Az Advent szó jelentése „eljövetel”. Maga a szó latin erede-

tű, az adventus Domini, azaz az Úr eljövetele kifejezésből 

ered, ami Jézus Krisztus születésére utal. Az ünnepet a nov-

ember 30-ához, Szent András apostol napjához legközeleb-

bi vasárnappal kezdik, az időszak pedig december 24-én, 

karácsony estéjén ér véget. Advent jelképe az adventi ko-

szorú, a négyhetes várakozó időszakban várjuk a  fény eljö-

vetelét, ezt  jelképezi a négy gyertya. Az első kettő és a ne-

gyedik hagyományosan lila, míg a harmadik rózsaszín. A 

szokás szerint minden vasárnap újabb gyertyát gyújtanak, a 

hívők pedig énekelnek, imádkoznak. 

Áldott adventi időszakot kívánunk minden kedves olva-

sónknak! 

Advent első vasárnapján, november 27-én a budapesti Por-

téka Színpad látogatott el településünkre.  

„Decemberi csillagok” című vidám, meghitt előadását láthatták az érdeklődők, melyben megidéztük a 

Mikulás és a Karácsony ünnepét. Majd a jelenlévő gyermekek bekapcsolódhattak a Betlehemes játékba.  

Egy igazán színvonalas, szórakoztató műsort láthatott a község apraja és nagyja. Kicsik és nagyok reme-

kül szórakoztak, együtt énekeltek és ha csak rövid időre is, de mindenki újra gyermeknek érezhette ma-

gát. 

A műsor után 

Grúber Zoltán 

polgármester 

úr meggyúj-

totta a község 

adventi ko-

szorúján az 

első gyertyát, 

mely a hit jel-

képe. 
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Advent második vasárnapján a Kecskédi Napközi Otthonos Óvoda gyermekei valamint a Kecs-

kédi Német Nemzetiségi Általános Iskola tanulói adták elő ünnepi műsorukat a Lovas Baráti Kör 

együttműködésével. 

Adventi vásár 

Idén második alkalommal rendeztük meg az adventi vásárt a Művelődési ház udvarán, december 4-én 10 órától.  

Sütemények, forró lángos, 

karácsonyi díszek, bögrék, 

párnák, faáru és forralt bor 

várta a vásárba látogatókat. 

Sajnos 5 árus az utolsó pilla-

natban visszamondta vagy 

ígérete ellenére mégsem jött 

el, így jócskán volt még sza-

bad hely az udvaron. 
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November 27-én ünnepeltük a Véradók napját 

 

Valamennyi véradónak köszönjük szépen az önzetlen segítséget. 

 

Ebben az évben jubiláló véradóink:  

 

Orlovits Ferenc (Tó u. 2.) 60 alkalommal adott vért. 

Schwarcz Norbert 50 -szer 

Nagy Attila  50 -szer 

Girda György 40 –szer 

Schwarcz Ferenc 40-szer 

Polovicz Zsolt 25-ször 

Tomayerné Werli Klára 20 alkalommal. 
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A kecsédi repülőtéren folyó képzések 
 

Az előző két cikkben bepillantást nyerhetett a kedves 

Olvasó a repülőklub és a repülőtér történetébe, majd 

ez után a repülőtéren történő mozgásokról. A mostani 

cikkben pedig a repülőtéren folyó képzésekről lesz 

szó. A klub fő feladata a sportrepülés támogatása. 

Ennek elengedhetetlen feltétele az új pilóták képzése, 

és a már szakszolgálati engedéllyel rendelkező pilótá-

ink továbbképzése, és szinten tartása. A repülőklub 

egy saját, úgynevezett Deklarált Képzési Szervezettel (DTO) rendelkezik, aminek működését a légügyi 

hatóság felügyeli. Jelenleg három fő képzés közül tudnak a klubtagok választani. Ezek a vitorlázó repü-

lő, motoros vitorlázó és motoros repülő képzés. A különböző ágak között van mód az "átjárásra". 

Lássuk tehát az egyes szakágakat: 

 

Kezdjük a vitorlázó repüléssel, hiszen ez repülés egyik legalapvetőbb formája. A képzés elkezdéséhez 

nincs minimális életkor megszabva, viszont az egyedül repüléshez már igen, ami a betöltött 14. életév, 

és a szakszolgálati engedély minimális életkora pedig 16. év. Ezért mi azt javasoljuk, hogy legalább 15 

éves kort érjen el a jelentkező. A képzés minimum 74 felszállásból és 16 óra repült időből végezhető el. 

Emellett a vitorlázó repülés egy rendkívül jó csapatformáló is, hiszen a levegőbe jutáshoz egy legalább 5 

fős csapat szükséges. 

 

Manapság egyre nagyobb népszerűségnek örvendő szakág a motoros vitorlázó repülés (TMG). Ezek a 

repülőgépek képesek önerőből felszállni, nem szükséges sem csörlő sem másik repülőgép a levegőbe 

jutáshoz. Viszont kialakításuknak köszönhetően képesek leállított motorral vitorlázni. Ez egy igen jó al-

ternatíva lehet azok számára, akik nem tudnak minden hétvégén részt venni a vitorlázó repülő üzemna-

pokon, de mégis szeretnék a motor nélküli csendes suhanás élményét átélni. A jelenlegi szabályo-

zás három különböző módot is ad a TMG szakszolgálati engedély megszerzéséhez. Az első és talán leg-

kézenfekvőbb, ha már valaki rendelkezik vitorlázórepülő szakszolgálati engedéllyel, akkor egy egyszerű 

átképzés után repülhet motoros vitorlázóval is. A másik kettő a szakszolgálati engedéllyel még nem ren-

delkezők számára releváns. Az egyik a LAPL TMG képzés. A LAPL (Light Aircraft Pilot Licence) 

könnyű légijármű pilóta engedély azok számára ajánlott, akik nem szeretnének a későbbiekben hivatás-

szerűen repülni mondjuk egy légitársaságnál, csak hobbiként tekintenek a repülésre. Ebben a képzési 

formában 30 órát kell minimálisan teljesíteni a növendéknek a vizsgára bocsátáshoz. A sikeres vizsga 

után a pilóta jogosulttá válik motoros vitorlázó repülővel az EASA tagállamok területén nem kereskedel-

mi célú repüléseket végrehajtani (Magyarországon kívüli repülés esetén szükség van még egy ICAO 

Level 4 vagy annál magasabb szintű angol "nyelvvizsgára"). 

A másik lehetséges képzési forma a PPL TMG, aminél a PPL (Private Pilot License) magánpilóta enge-

délyt jelenti. Ez a képzési forma azok számára ajánlott, akik szeretnének a jövőben hivatásszerűen is re-

püléssel foglalkozni. Itt a képzés minimum 45 repült óra, és a sikeres befejezés után a pilóta nem csak az 

EASA tagállamok területén, hanem a világon bárhol, repülhet (bizonyos országokban pl USA adminiszt-

ratív honosítás szükséges), ahol az ICAO szakszolgálati engedélyek elfogadottak. Itt is feltétele a külföl-

di repülésnek a Level 4 vizsga. 

 

Ezek után már csak a SEP (Single Engine Piston) kategória maradt hátra, ami az egymotoros dugattyús 

motorral szerelt repülőket foglalja magában. Ezek lehetnek 2-9 személyes repülők, aminél a maximális 

felszálló tömeg nem haladja meg a 5700 kg-ot. Itt is két kategória van, mint a TMG-nél. Az egyik a 

LAPL SEP, a másik a PPL SEP. A képzés hossza megegyezik a motoros vitorlázó képzéssel, viszont itt 

a LAPL kategóriában van felszállótömeg és szállítható személyek számában is korlátozás. LAPL szak-

szolgálati engedéllyel csak olyan repülő vezethető, aminek a maximális felszálló tömeg nem haladja 

meg a 2000 kg -ot, és a szállítható személyek száma a 4 főt (pilótát is beleértve). Ezen kívül minden 

másban megegyezik a LAPL -nál leírtakkal. 

Minden képzéshez szükséges egy hatósági elméleti vizsga is, mint például az autós jogosítványnál.  
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Ezt megelőzően pedig részt kell venni egy elméleti oktatáson, amit hagyományosan a repülőklub a téli 

hónapokban tart, amikor az időjárás kevésbé alkalmas repülésre. Az elméleti és gyakorlati oktatás a klub-

tagok számára ingyenes, csak az adott repülőgép óradíját kell kifizetni, illetve a havi tagdíjat.  
 
Ezek után nyilván sokakban felmerül a kérdés, hogy hogyan is lehet egy ilyen képzésre jelentkezni. 

Ez rendkívül egyszerű. Személyesen a repülőtéren, vagy a klub valamely online felületén fel kell venni 

velünk a kapcsolatot. Ezek után a jelentkezővel leülünk, és átbeszéljük, hogy mi is pontosan a célja a re-

püléssel, és ezek alapján tudunk neki képzési formát javasolni. Sajnos a mai napig rengeteg mítosz kering 

arról, kiből lehet pilóta. A válasz viszont igen egyszerű. Szinte bárkiből, aki képes volt megtanulni autót 

vezetni, és orvosilag is megfelelt az autóvezetésre. Nem kizáró ok sem a szemüveg sem a lyukas fog. Te-

hát, ha valaki kedvet kapott keressen fel minket bátran és részletesen tudunk válaszolni az összes felmerü-

lő kérdésre. 

 

Online elérhetőségeink: 

Weblap: lhkd.hu 

Facebook: www.facebook.com/oldtimer.aeroclub 

ÉRTESÍTÉS 
 

Hagyományainkhoz híven ebben az évben is bemutatják  

7-8. osztályos gyerekek december 24-én 15 órától a „Christkindl”-t. 

Útvonaluk a következő: 

Fő utca, Kertalja utca, 

Fellner J. utca, Óvoda utca, Óvoda köz, Majki utca, 

Majki köz, Malom utca, Tó utca, Kis Széchenyi utca, 

Széchenyi utca, Rákóczi utca, Hunyadi utca, Sport utca, Kossuth utca, Vasút utca 

Ezzel az élő hagyománnyal kívánnak az iskolások hozzájárulni az ünnep meghittségéhez, 

kérjük, fogadják őket szeretettel! 

Idén is egy csoport járja a falut, ezért kérjük Önöket, hogy a szervezés megkönnyítése érdekében min-

denképpen telefonon vagy személyesen előre (december 22-ig) jelezzék, ha szeretnék a „Chr istkindl”-

t beengedni. 

Igényüket a következő telefonszámokon szíveskedjenek bejelenteni: 

   Kaszányiné Ruppert Tímea   0630/4626339 

   Kirschner Viola     0670/6051445 

                             Tomayer Judit     0620/3795392 

  „Édesebben szól a harang 

 szent Karácsony éjszakáján. 

 Békességről szól az ének 

 az angyalok kicsi száján.” 

 

ÁLDOTT, BÉKÉS KARÁ-
CSONYT kívánnak 

AZ ÁLTALÁNOS ISKOLA TANULÓI 
ÉS TANÁRAI 

http://lhkd.hu
http://www.facebook.com/oldtimer.aeroclub
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Megújult a szolgálati lakás 

2022. szeptember hónapban megkezdődtek a Fő utcai szolgálati lakás belső felújításának munkálatai. 

Kecskéd Község Önkormányzata a Magyar Falu Program önkormányzati tulajdonban lévő ingatlanok fej-

lesztése—2021 című MFP-ÖTIK/2021-2 számú pályázaton nyert 21.639.471,- forintot a  szolgálati lakás 

felújítási munkálataira. A munkálatokat a Tomayer Kft végezte. 

A pályázatnak köszönhetően teljes belső felújítás valósulhatott meg. Többek között felújításra került a  

lakásban található két fürdőszoba, új belső nyílászárók kerültek beépítésre, megtörtént a villanyvezetékek 

cseréje, az épületben megújultak a padlóburkolatok és teljes belső festést is el tudtuk végeztetni. Az udva-

ron térkőburkolat került elhelyezésre, valamint a  terasz is új burkolatot és tetőt kapott. 
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Kedves Táncosok! 

2023. június 30. és július 1. napja között kerül megrendezésre a 

tánccsoport fennállásának 60. jubileumi ünnepsége. Várjuk régi 

táncosaink jelentkezését, hogy méltóképpen, egy színvonalas 

műsorral ünnepelhessük meg a jeles évfordulót! 

Jelentkezni a neptanckecsked@gmail.com e-mail címen, 

vagy Legát-Hegyháti Nóránál lehet a +36308501452-es tele-

fonszámon. 

Kérjük azokat a táncosokat, akiknél a szekrény mélyén 

„elfeledett” népviseleti ruha rejtőzik, keresse Orlovits Blankát 

a +36306670469-es telefonszámon. 

 
Megérkeztem 

Sok szeretettel köszöntjük: 

Hosszú, boldog életet kívánunk! 

 

Oberling Krisztián és Földházi Alexandra  

Kisfia: 

Krisztián 

 

Adventi előkészületek 

Köszönet az összefogásért! 

Nagy örömünkre szolgál, hogy ilyenkor advent 

időszakában egyre többen látogatnak el a faluköz-

pontba és csodálják 

meg az ott kialakított 

karácsonyi dekoráci-

ót. Szerencsésnek 

mondhatjuk települé-

sünket, hogy évről 

évre mindig egy ki-

csit nagyobb terüle-

tet tudunk feldíszíte-

ni. Az energiaárak 

elszabadulása miatt 

idén kicsit nehezebb 

dolgunk volt. Az in-

tézményeken lévő 

jégcsap fényfüzére-

ket nem tettük fel és 

a művelődési ház 

előtti területet is ke-

vesebb égősorral dí-

szítettük, egy kicsit bővítettük a kivilágított terüle-

teket és az öregiskola előtt lévő fákat is díszítettük, 

mindez úgy tettük, hogy összességében még min-

dig kevesebb fényfüzér került fel mint a tavalyi 

évben csak a művelődési ház elé. 

Az idei évben az adventi előkészületek november 

közepén megkezdődtek. Mayer Gyula, Bauer Ká-

roly és Szívos Ferencné Eszter segítségével he-

lyeztük el az égősorokat a Művelődési Ház előtti 

területen. 

A művelődési ház előtti tuja feldíszítésére felhívást 

tettünk közzé, a meghirdetett díszítésen részt vett 

Rujaveczné Jókuthy Zita, Szívos Nikoletta, Szívos 

Ferencné Eszter, a művelődési ház előtti tuját a 

lakók folyamatosan díszítik. 

Helyére került a fá-

ból faragott betle-

hem, melyet minden 

évben Orlovits Fe-

renc (Frici) és lelkes 

csapata helyez el a 

templom előtti téren 

társadalmi munká-

ban.  

A Dalárda által ké-

szített adventi koszo-

rút Negre Zsuzsanna 

és Jakobi Marianna 

díszítették fel társa-

dalmi munkában fe-

nyőágakkal és külön-

böző díszekkel. 

A villanyszerelési munkálatokban és a templom 

megvilágításában nagy segítségünkre volt Bodnár 

Mihály, aki két éve segíti ezt a munkálatot. 

Köszönjük mindazoknak, akik részt vesznek az 

adventi ablakkereső kezdeményezésben és feldí-

szítik ablakaikat ezzel is hozzásegítve településünk 

lakóit a karácsonyra való ráhangolódásra.  

Ezúton is köszönjük mindazoknak a munkáját és 

felajánlását, akik hozzájárultak az ünnepi előké-

születekhez! 
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KSK HÍREK 

 

Tisztelt Szurkolók! 

Véget ért az őszi szezon, így felkértük edzőinket, hogy értékeljék az elmúlt 

hónapokban mutatott játékot. Ebben a számban az U19-es, a női csapatok, 

valamint a felnőtt csapat értékelését olvashatják. 

 

Selymes Attila félév értékelése az U19-es csapatról:  

Az őszt az 1. helyen zártunk ismét, amely várható is volt a tavalyi bajnoksághoz hasonlóan. Tőlünk 

csak 1 - 2 játékos öregedett ki, a többi játékosunk szerencsére megmaradt, de az látható, hogy egy ki-

csit erősödött a többi csapat is, mivel nem tudtunk annyi pontot szerezni, mint amennyit szereztünk 

egy évvel ezelőtt. Van egy vereségünk és van 2 döntetlenünk, míg tavaly csak egy vereségünk volt. 

Idén ugyanattól a csapattól, a Bakonysárkánytól kaptunk ki. A bajnokságot jelenleg 4 ponttal vezetjük 

a Tata ellen, az utolsó fordulóban játszottunk éppen velük és meggyőző, 5–1-es arányú győzelmet 

arattunk, de még egyszer találkozunk velük idegenben, szerintem ott fog eldőlni a bajnokság is. Azon 

kívül még a Vértesszőlős és a Vértessomló ellen is 2 alkalommal fogunk játszani, és tudjuk, hogy elle-

nük nehezebb pontokat szerezni. A többi mérkőzést aránylag simán tudtuk hozni, nem voltak gondok. 

Szörnyű dolog, hogy úgy kell eljátszani ezt a bajnokságot, hogy majdnem egy csapat a felnőtt és az ifi. 

Ott játszanak a felnőtteknél a 16 -18 éves gyerekek, szerintem nekik még nem ott kellene futballozni, 

de sajnos kevesen vagyunk, ezért kell nekik ott is szerepet vállalni. Segítjük a felnőtt csapatot, ezután 

is azon leszünk. Remélhetőleg tavaszra tudunk igazolni játékosokat és létszámban megleszünk annyi-

an, hogy azokat a játékosokat, akiket a felnőtt hív, azokat tudjuk pihentetni. A statisztikát tekintve 35 

pontot szereztünk, 78 gólt rúgtunk és 21-et kaptunk. Ez egy kicsivel rosszabb, mint a tavalyi, de ez is 

nagyon szép teljesítmény. A góllövő listát nálunk a 17 góllal Polovicz Attila vezeti, mögötte van a 13 

góllal Harsányi Ferenc és Horváth Bence, aki 10 gólos. Az edzések látogatottsága az jónak mondható, 

reméljük így is marad, vagy javulni fog. 

Idénre van még 2 feladatunk, december 11-én megyünk Bábolnára, a következő héten pedig Kisbérre 

és akkor nekünk ott lesz vége az idei évnek. Tavaly 1. lett a csapatunk a bajnokságban, a megyében 

egyedül egyetlen egy csapat tudott minket megverni, így az 1. helyen végeztünk, úgyhogy vannak el-

várásaim a fiatalok felé. Gratulálok nekik, remélhetőleg a tavasz is ilyen jól fog sikerülni, mint ahogy 

az ősz és akkor megint tudunk ünnepelni a bajnokság végén. A dobogóról nem tudnak lenyomni min-

ket, tehát az biztos, hogy érmet tudunk szerezni, de az, hogy milyen színű lesz az érem, az majd elvá-

lik. Köszönöm az egész munkát ebben a félévben. 

 

Linczmaier László félév értékelése a női csapatokról: 

Jó néhány éven át a kecskédi utánpótlás lánycsapatok vitték a prímet, hiszen 4 éven keresztül ők nyer-

ték a bajnokságot az utánpótlás korosztályokban szinte a semmiből, illetve az országos diákolimpiákon 

is voltak jó eredményeik. Ezen kívül volt egy játékosunk a Kis Stella személyben, aki az utolsó olyan 

játékos a megyéből akár férfi akár női vonalon, aki felnőtt válogatottsággal büszkélkedhet. Sokáig jól 

is alakult a csapatunk sorsa, aztán csak elérte az a végzet, ami már sok kecskédi utánpótlás csapatot is, 

hogy jó néhány játékosunkat megkeresték más egyesületek.  



November Kecskédi Új Tükör 9 

 

A nagyobb csapatok, ha nem tudtak kinevelni játékosokat, akkor megkeresnek más klubokat, így min-

ket is, ennek következményeként 4-5 játékosunk eligazolt, és megszűnt az akkori csapat nagy sajnála-

tomra, mert tényleg öröm volt velük dolgozni, nagyon jó kis társulat volt. Ezt próbáltuk meg most 

visszahozni egyrészt felnőtt szinten, illetve utánpótlás szinten is. Vannak már biztató jelek, például az, 

hogy a fiatalok nem könnyű csoportba kerültek, hiszen a Dorog, a Tatabánya, az Esztergom, a Bicske 

és a Komárom csapataival kerültek össze, de nagyon szépen helyt álltak. A felnőtt női csapatoknál a 

létszám probléma a legnagyobb itt a megyében, de pont ezért indították a 4 + 1-es kispályás bajnoksá-

got. Ami érdekesség, hogy 2-szer 35 percet kell játszaniuk a hölgyeknek, és hozzátéve, hogy jó néhá-

nyan már pár éve nem is játszottak, annak ellenére a többség tisztességesen végig tolta a szezont. Je-

lenleg 5 csapat van a bajnokságban, itt kilóg fölfelé a Környe, egy kicsit lefelé a Szákszend és akkor 

van 3 csapat, a Tata, a Fortuna, illetve a Kecskéd, akik nagyjából egy szintet képviselnek. Most elle-

nük úgy jöttünk ki, hogy abból a 3 ellenünk játszott meccsből 2-t megnyertünk egy vereséget szenved-

tünk. Az elvárás az lenne tavaszra, hogy a 1. helyet szerezzük meg ebben a bajnokságban, illetve le-

gyünk ott, csináljuk folyamatosan, úgyhogy remélem, hogy ennek lesz jövője. Ez az utánpótlás csapat-

nak is lehetne egy követendő példa, hogy van itt is lehetőség a jövőre nézve, így tovább tudnánk nö-

velni a létszámot csapatainkban. Nem mellékes, hogy MLSZ ezt anyagilag honorálja, akkor kapsz 

több pénzt, minél több utánpótlás csapatot tudsz indítani. Próbálkozunk, mert később akár lehetne egy 

U16-os lánycsapatunk is, ha jól alakulnak a dolgok. Összefogás mindenképpen kell, a Pap Norbitól is 

nagyon sok segítséget kaptunk, mert sokszor nem voltunk annyian, hogy 2 csapattal tudtunk volna 

egymás ellen játszani, és akkor az U16-os fiúk ellen mégis voltak olyan edzéseink, aminek volt értel-

me. A fejlődés tapasztalható, a csajok már egészen másként játszottak mondjuk az utolsó meccsen és 

az elején. Sajnos a legjobb képességű játékosunk, a Vanessza már mindjárt az elején megsérült, mert 

eltörött a lába. Ha tavasszal bekapcsolódik, akkor lesz még potenciál ezen a téren is. Az új igazoláso-

kat tekintve a legújabb szabály az, hogyha nem „engedi el” az átadó egyesület az illetőt, akkor százez-

res tételeket kéne fizetnünk az átigazolásért, amit nem tudunk megtenni, ezért lenne jó, ha például a 

barátnők, ismerősök tudnának csatlakozni. Gratulálok a lányoknak, ügyesek voltak, tényleg jó volt a 

hozzáállás, amit köszönünk és reméljük, hogy hosszabb távon is tudunk együtt dolgozni. 

 

Linczmaier László félév értékelése a felnőtt csapatról: 

Ez egy borzasztó nehéz szezon volt és az eredmény sem olyan, mint amilyen megszokott itt Kecské-

den, de azt gondolom, hogy a körülményeket is, ha valaki tisztán látja, akkor ennél többet nem is na-

gyon lehetett várni. Kezdődött úgy a nyár, azt hittük, hogy megvan a keretünk és akkor 2 játékos az 

utolsó pillanatban jobb ajánlatot kapott. Az átigazolási szezon vége előtt már láttuk, hogy rutinos játé-

kosunk nem nagyon lesz és akkor még kiderült, hogy a Fábián Ricsi sem tud még ősszel beszállni, va-

lamint az is pofon volt, hogy egy idősebb játékosunk is eltűnt szezon közben. Tehát egy nagyon fiatal 

csapatnak kellett volna produkálnia. Ennek következménye, hogy nagyon nagy volt az ingadozás, óriá-

si hullámvölgyek voltak a szezonban, ami természetes, mert ahol ennyi fiatal van ott hullámzik a játék. 

A hiányzás volt a legnagyobb probléma, ami már a felkészülési időszakban elkezdődött, beleértve a 

nyaralást vagy egyéb fix programokat is, ami a bajnokságban is folytatódott és akkor a sérülésekről 

még nem is beszéltem. Sajnos nincs 25 fős keretünk, kétszer nem tudtunk ugyanúgy felállni, így azért 

nehéz csapatot építeni, ahol a rutin nagyon minimális. Pedig ebben a mezőnyben azért lehet javítani 

egy kicsivel jobb hozzáállással, kicsivel jobb tervezéssel és ha kicsivel több győzelem van, akkor ki-

csivel több önbizalom is lesz. Ez a másik, ami nekem nagyon nem tetszett, hogy néha önbizalom  nél-
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küli játékot láttam, pedig edzéseken ez megvan, de a mérkőzéseken ez már nem tapasztalható. Közösen 

kell dolgoznunk ezen. Az eredmény nem túl fényes 14 meccsen 4 győzelem 3 döntetlen és 7 vereség 

mellett 26 rúgott és 41 kapott gólunk van. Én azt gondolom, hogy az egész szezont az utolsó mérkőzés-

sel mentettük meg, ahol nagyon hiányos felállással a meccs nagy részében 10 emberrel játszva sikerült 

nyernünk, mert így egész másképpen tudtunk nekifutni a tavasznak. Ha lenne 25 fős keretünk, akkor 

semmi baj nem lenne, de azt is szeretnénk, hogy az ifi is jól szerepeljen a tehetséges fiataljaink ott játsz-

szanak, de jelenleg mindkét csapatban szerepeltetnünk kell őket. Sajnos játékosbőség nincs a megye 1-

ben, olyat nem akarunk hozni, akinek semmi értelme, ha meg jót akarsz azt nagyon nehéz elcsábítani. 

Ebből a keretből kell kihozni a maximumot. Borzalmasan sok benne maradt a csapatban ezért bizako-

dók lehetünk. Próbálunk úgy szervezni edzőmeccseket, hogy hasznos legyen és megfelelő hozzáállás 

mellett szerintem tavasszal ennél jobb helyen tudunk végezni. A gólszerzőinket tekintve Plotár Patrik 9 

gólt szerzett, Neckernusz Bence - az egyik legpozitívabb csalódás idén - 5 gólt szerzett, a képzeletbeli 

dobogó alsó fokán pedig Dikasz Csanád és Czékmány Dániel áll 3-3 góllal. A játékosoknak azt kell fi-

gyelembe venni, hogy ez nem egyéni sportág, itt, ha benne vagy, akkor azért áldozatot is kell hozni, 

nem azt kell nézni, hogy milyen kifogást tudok keresni, hogy most miért nem jövök, hanem mit tudok 

tenni azért, hogy mégis ott legyek, meg mit tudok még hozzátenni, mert ezt azért jó néhányszor hiá-

nyoltam. 

A Kecskéd KSK elnöksége békés, boldog karácsonyi ünnepeket és egészségben, kecskédi eredmények-

ben gazdag boldog új évet kíván! 

             Udvarias Zoltán 

 


